
FAU-møte 06.09.2023 

 
Tilstede:  

1. trinn: Marie Thorsteinsen 
2. trinn: fraværende 
3. trinn: Elisabeth Fiksdal 
4. trinn: Kristian Angen 
5. trinn: Wenche Andersen 
6. trinn: fraværende 
7. trinn: Moa-Maria From Kero 
8. trinn: Mari Mæland 
9. trinn: Kristin Nybakken (vara) 
10. Ine-Therese Pedersen 

Videregående: fraværende 

 
Andre inviterte: 

Frode W. Thorstad 

Marit Lindland Ree  

 

Saker: 
1. Rektor informerer: 
• Skolen la frem den årlige tilstandsrapporten i OKU i går. Ba om mer ressurser til 

miljøarbeidertjeneste i 100% stilling. Skal opp i Lokalstyre til uka.  
• Rektor gir kommentar til artikkel i Svalbardposten om hva er ungdommen er opptatt av; 

Ivaretakelse av fastlandselever, ressurser til helsesykepleier, og rådgiver/miljøarbeider. 
o Helsesykepleier er ansatt av UNN. Har fått prosjektmidler i 3 år slik at de får 

skolehelsetjeneste 5 dager i uka.  
o Ressurser til miljøarbeiderstilling er som nevnt til politisk behandling.  

• Angående yrkesfag videregående:  
o Undersøkelse oma hva elever ønsker seg av studieretninger er gjennomført. 

Resultatet har ikke endret planene for yrkesfag til 2024/2025.  
o 3 elever i opplæring i bedrift. Tar yrkesfagene i bedriftene, og fellesfag på skolen. 

Håper at dette er en løsning som vil fungere for flere ulike yrkesfag i fremtiden. 
• Temakvelder: 

o Forebyggende forum arrangerer oppvekstseminarer på biblioteket utover høsten. 
Program blir delt i facebook-gruppene. FAU ser over temaer for seminarene, og ser 
de i sammenheng med temaer til foreldremøter/seminarer i høst. 

o Forslag til tema: Trygg trafikk ønsker å komme opp og jobbe med noe som de kaller 
Hjertesone.  

• Angående trafikk og kjøring til skolen: 
o Det er mye kjøring til og fra skolen. Skolen forventer at man holder fartsgrenser. Det 

begynner å bli mørkt, vi må bruke refleks og lys på sykkelen.  
o Skolen oppfordrer til å bruke skoleskyssen. Skolen bruker mye penger på dette 

tilbud. 
• Foreldremøte for ungdomsskolen som var planlagt i morgen blir utsatt.  
• Rektor får spørsmål angående hvem som avgjører hvordan skoleruta ser ut, og hvor man skal 

henvende seg til for å komme med innspill til endringer av skoleruta. 



o Lokal forskrift styrer skoleruta og dette avgjøres politisk.  
o Endringer må gjøres politisk av OKU. Forslag til endring kan sendes til OKU via rektor 

på vegne av klasser/privatpersoner/FAU, etc. 
o  Forskriften blir sendt til leder og deles med klassene.  

 
 

2. Presentasjon av forslag til ny natteravnordning v/ Marit Lindland Ree, samt diskussion: 
• Lørdagsklubben er en foreldredrevet klubb. Jim Rognmo ansvar for 5.7. trinn kl. 17.30-20.30. 

Marit Lindland Ree for ungdomstrinnet for kl. 21.00-00.00.  
• Man sliter med å få foreldre til å stille på lørdagsklubb og natteravn, og derav foreslår de 

ansvarlige for foreldredrevet klubb å slå sammen denne ordningen. Fra klubben kan man ta 
en tur i sentrum, og se til ungdommene som rører seg i bybildet. Fremfor alt når klubben 
stenger, og når de er på tur hjem og det er aktivitet ved byens barer.  

• Å være foreldrevakt på klubben gir en fin mulighet til å bli kjent med miljøet og barna.  
• Den foreldredrevne klubben for låner klubben gratis, og ungdomskoordinator Katrine Boel 

Gregussen er positiv til foreldredrevet klubb om lørdagene også dette studieår. 
• Angående vaktfordeling kommer det forslag om at foreldrene oppfordres til å sette seg opp 

selv på listen innen en gitt frist. De som ikke har satt seg opp blir plassert på vaktlisten. Marit 
foreslår oppstart etter høstferien.  

• Det blir nevnt at ordningen ikke vil fange opp de barn/ungdommer som ikke er på klubben. 
Det kan være mulig å møte dem på byen når man tar sine runder, men det kan være 
vanskelig å møte dem der.   

• FAU er enig om at vi vil prøve løsningen med foreldrestyrt klubb kombinert med “Natteravn”-
runder på byen om lørdagene. Dette betyr at vi ikke har natteravn om fredagene.  

o Moa sjekker med Natteravn-organisasjonen om det er en løsning som kan 
kombineres, eller om vi må gjøre dette i annen regi. 

o FAU hjelper ansvarlig med å sette opp lister. Moa lager Excel-ark som sendes ut til 
klassene. 

o Ine-Therese informerer om forslaget på felles foreldremøte for ungdomsskolen. 
o Det kommer informasjon om frist for å sette seg opp på vaktliste.  

3. Valg til SMU og SU: 
• SMU: 

o Barnetrinn: Wenche Anderssen 

o Ungdomstrinn: Jens Abild 

o Videregående: Annika Bengtsson  
• SU: 

o Barnetrinn: Kristian Angen 

o Ungdomstrinnet: Ine-Therese Pedersen 

 
4. 17. mai 6. klasse og 7. klasse:  

o Moa informerer kort om valg av 17-mai komité for 6. trinn. Kristian tar det videre 
med Rupert (representant for 6. trinn).  

 
5. Tilgang til klassekontoer: 

• Kasser må ha fullt navn og personnummer til disponenter av klassekontoene 
(klassekontakter) i hver klasse. FAU-representanter sender over til kasser.  

6. Forslag til temakvelder: 
• Det har kommet inn forslag om å ha psykisk helse eller nettvett som tema.  
• Siden Forebyggende forum har flere kvelder med fokus på psykisk helse, selvmord, og 

lignende, kommer det forslag om at et “lettere” tema som Trygg trafikk kan være en god 
løsning.  



• Leder leser også opp forslag fra 2. trinn om det å miste en god venn som flytter ned. FAU er 
enige om at dette er et meget godt og relevant tema.  

• Moa sender videre forslagene til rektor (Trygg Trafikk og “Miste en god venn”).  

7. Innkomne saker/Øvrig:  

• FAU- facebookgruppen kan ha behov for en opprydding. Mari ordner dette.  

• Det blir ikke tur til Isfjord Radio for 10. klasse i år. Det blir tur til Foxdalen istedenfor.  

 


